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願景及使命 Vision and Mission
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願景
善者無疆 創建大同世界

Vision
We sustain a better wealth equality world.

使命
撮合公益資源，發掘真實需要，著眼助學及社區項目
的持續發展，務求以實地考察、直接資助、長期跟進
方式，實事求是，因地制宜，落實和管理每一個項目，
使終能自給自足，令世界的財富分配更平均。

Mission
To promote self-sufficiency and global wealth equality, we identify real societal
needs, focusing on sustainable development of education and community projects,
to match with charitable resources. We try great endeavor to implement on-site
assessment, direct subsidy, long term follow-up of every project, with practical and
localized solution and management.

社交平台 Social Network



苗圃行動於1992年在香港註冊，是一個非宗教、非政治、非牟利的
慈善組織，致力促進教育發展及支援民生需要，如重建學校、學生
資助、師資培訓、營運兒童之家及社區建設等工作，幫助世界各地
的弱勢社群。

我們強調「實地考察、直接資助、長期跟進」，籌募所得的善款百
分百用於資助項目；運作經費獨立籌募。

Established in 1992, Sowers Action is a non-religious, non-political and
non-profit-making charitable organization in Hong Kong, committed to
promote educational development and supporting livelihood needs,
including school construction, student sponsorship, teacher training,
children’s home operation and community development, to help
disadvantaged groups around the world.

Our work emphasis on the principle of “On-site Assessment, Direct
Subsidy and Long Term Follow-up”. All generous donations received are
100% used in subsidizing the projects and the operational expenditure
funding is raised separately.

苗圃簡介 About Sowers Action
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朴实
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透明
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开放
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无私
Selfness 

CORE  Values

核心价值



BUSINESS PowerPoint Template

香港辦事處Hong Kong Office

地址 Address：香港九龍旺角廣東道1155號日昇廣場101室
Room 101, 1st Fl., Sunbeam Plaza, 
1155 Canton Road, Mongkok, Kowloon. HK.

電話 Phone： (852) 2597 4739

傳真 Fax： (852) 2597 4731

電郵Email： enquiry@sowers.org.hk

雲南辦事處 Yunnan Office

地址 Address：昆明市官渡區星雲園9棟3單元501，郵編65000
Room 501, Unit 3, Building 9, Xing Yun Yuan, 
Guandu District, Kunming City, 
Yunnan Province, 65000, China

電話 Phone： (86) 0871-64176778

緬甸辦事處Myanmar Office

地址 Address： No.673, 7th St., Qtr.(1), Thamine, 
Mayangone Tsp, 11062 Yangon, Myanmar

電話 Phone： (95) 9792 829225

聯絡我們 Contact Us

紐西蘭聯絡辦事處New Zealand Liaison Office

地址 Address： 48 Rame Road, Auckland, New Zealand 

電話 Phone： (64) 21 679609

澳洲聯絡辦事處 Australia Liaison Office

地址 Address： P.O. Box 605, Beecroft, 
NSW2119, Sydney, Australia

電話 Phone： (61) 420-983-323


